
Ordinær generalforsamling i andelsboligforeningen Fuglsangsparken mandag den 29. april 2024 kl. 17.00  
Generalforsamlingen afholdtes ”Hos Annemarie”, Messingvej 74, 8940 Randers.  

Referent: Claus Stenum Jensen  
 

Dagsordenen til generalforsamlingen:  

 
1. Valg af dirigent Jan Toft Olesen (JTO) blev valgt og han konstaterede derefter, at generalforsamlingen var lovligt 

indkaldt.  
Mødt var 10/16 andele. I alt 12 deltagere. Ikke mødt nr. 2, 7, 10, 11, 14 og 15. 

Generalforsamlingen var dermed beslutningsdygtig i forhold til alle punkter på dagsordenen.  
 

2. Bestyrelsens beretning  

Trine aflagde beretning  
Beretningen blev godkendt uden bemærkninger. 

Der var spørgsmål om tilbud på udskiftning af alle vinduer i alle huse. Tilbud fra Velfac er på 1,7 millioner.  
Trine fortalte, at der indhentes andre tilbud. 

 

3. Forelæggelse af årsregnskabet for 2023 og eventuel revisionsberetning samt godkendelse af 
årsregnskabet. Fastsættelse af andelsværdi for det løbende regnskabsår.  

Bilag 4 blev gennemgået. 
Jan gennemgik årsregnskabet, som blev godkendt med forbehold.  

Der mangler indtægter for foreningens bundne indestående på 1.000.000 og indtægter fra venteliste til køb af andel. 
Andelsværdien hæves fra 1,60 x det oprindelige indskud til 1,64 x det oprindelige indskud.  

Det svarer til en andelsværdi på 536.694,00 kr. pr. andel.  

 
4. Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget for 2024 til godkendelse og beslutning om eventuel 

ændring af boligafgiften 
Jan gennemgik budgettet for 2024.  

Budgettet blev godkendt med forbehold for fejl i note 1 (husleje)  

Der mangler 53.760 kr. = (årlig betaling til grundfond) 
Desuden mangler renter af indestående på 1.000.000 og indtægter fra venteliste. 

 
Boligafgiften forbliver uændret (5130,20 pr. måned)  

 

5. Indkomne forslag. I henhold til vedtægterne skal forslag indleveres til formanden senest 8 dage før 
generalforsamlingen.  

Der var ikke indkommet forslag  
 

6. Valg 
Valg af bestyrelsesformand. Formanden er på valg i ulige år.  

Intet valg i 2024 

 
Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg er Dorthe Knudsen og Claus Stenum Jensen.  

Begge ønsker at genopstille. Andre kandidater kan opstilles på mødet  
Dorthe Knudsen og Claus Stenum Jensen blev genvalgt.  

 

Valg af to suppleanter På valg er Jeanette M. Madsen og Pia Secher Jørgensen  
Pia Secher Jørgensen og Jeanette M. Madsen blev genvalgt. 

 
Valg af revisor  

Redmark Randers er på valg 
Redmark Randers blev genvalgt  

 

7. Eventuelt 
A: Henrik (nr. 8) foreslog at græsarealet tættest mod skuret/stien nederst mod kolonihaverne kunne benyttes til 

”trailerparkering” for foreningens beboere. Græsset skal skrælles af, og der kan etableres grus i stedet. 
Flere gav udtryk for, at det var en god ide. Henrik vil selv deltage aktivt i at gøre forslaget til virkelighed. 

Forslaget vil blive debatteret yderligere på næste bestyrelsesmøde 

 
B: Hvornår udløber foreningens ”Swap-lån”? 

Det udløber ultimo 2026 
 

Trine takkede dermed generalforsamlingen for god ro og orden. 
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Ordinær generalforsamling i andelsboligforeningen Fuglsangsparken mandag den 29. april 2024 kl. 17.00  
Generalforsamlingen afholdtes ”Hos Annemarie”, Messingvej 74, 8940 Randers.  


Referent: Claus Stenum Jensen  
 


Dagsordenen til generalforsamlingen:  


 
1. Valg af dirigent Jan Toft Olesen (JTO) blev valgt og han konstaterede derefter, at generalforsamlingen var lovligt 


indkaldt.  
Mødt var 10/16 andele. I alt 12 deltagere. Ikke mødt nr. 2, 7, 10, 11, 14 og 15. 


Generalforsamlingen var dermed beslutningsdygtig i forhold til alle punkter på dagsordenen.  
 


2. Bestyrelsens beretning  


Trine aflagde beretning  
Beretningen blev godkendt uden bemærkninger. 


Der var spørgsmål om tilbud på udskiftning af alle vinduer i alle huse. Tilbud fra Velfac er på 1,7 millioner.  
Trine fortalte, at der indhentes andre tilbud. 


 


3. Forelæggelse af årsregnskabet for 2023 og eventuel revisionsberetning samt godkendelse af 
årsregnskabet. Fastsættelse af andelsværdi for det løbende regnskabsår.  


Bilag 4 blev gennemgået. 
Jan gennemgik årsregnskabet, som blev godkendt med forbehold.  


Der mangler indtægter for foreningens bundne indestående på 1.000.000 og indtægter fra venteliste til køb af andel. 
Andelsværdien hæves fra 1,60 x det oprindelige indskud til 1,64 x det oprindelige indskud.  


Det svarer til en andelsværdi på 536.694,00 kr. pr. andel.  


 
4. Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget for 2024 til godkendelse og beslutning om eventuel 


ændring af boligafgiften 
Jan gennemgik budgettet for 2024.  


Budgettet blev godkendt med forbehold for fejl i note 1 (husleje)  


Der mangler 53.760 kr. = (årlig betaling til grundfond) 
Desuden mangler renter af indestående på 1.000.000 og indtægter fra venteliste. 


 
Boligafgiften forbliver uændret (5130,20 pr. måned)  


 


5. Indkomne forslag. I henhold til vedtægterne skal forslag indleveres til formanden senest 8 dage før 
generalforsamlingen.  


Der var ikke indkommet forslag  
 


6. Valg 
Valg af bestyrelsesformand. Formanden er på valg i ulige år.  


Intet valg i 2024 


 
Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg er Dorthe Knudsen og Claus Stenum Jensen.  


Begge ønsker at genopstille. Andre kandidater kan opstilles på mødet  
Dorthe Knudsen og Claus Stenum Jensen blev genvalgt.  


 


Valg af to suppleanter På valg er Jeanette M. Madsen og Pia Secher Jørgensen  
Pia Secher Jørgensen og Jeanette M. Madsen blev genvalgt. 


 
Valg af revisor  


Redmark Randers er på valg 
Redmark Randers blev genvalgt  


 


7. Eventuelt 
A: Henrik (nr. 8) foreslog at græsarealet tættest mod skuret/stien nederst mod kolonihaverne kunne benyttes til 


”trailerparkering” for foreningens beboere. Græsset skal skrælles af, og der kan etableres grus i stedet. 
Flere gav udtryk for, at det var en god ide. Henrik vil selv deltage aktivt i at gøre forslaget til virkelighed. 


Forslaget vil blive debatteret yderligere på næste bestyrelsesmøde 


 
B: Hvornår udløber foreningens ”Swap-lån”? 


Det udløber ultimo 2026 
 


Trine takkede dermed generalforsamlingen for god ro og orden. 
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